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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare,
anmälan av protokollet från förra sammanträdet

Dagordningen godkändes Protokolletjusteras av Moa Sahlm (S)
och Olof Peterson (M) per e-post. Det anmäls sedan vid
stadsdelsnämndens kommande sammanträde.

§ 2 Återkoppling kring ungdomsinflytande -
Kartläggning av övriga förvaltningars verksamhet
beträffande ungdomsinflytande
Tomaj berättade att praktikanten har fått förhinder och istället
kommer förvaltningen genomföra kartläggningen med ordinarie
personal. Förväntas ske under mars månad.

Rådet kommer får möj lighet att diskutera resultatet av
kartläggningen när den är klar

§ 3 Vad i nämndens VP har bäring på DIF-rådets
frågor?
Tomaj har tagit ut de delar i nämndens VP som berör DIF-rådet,
bifogas protokollet. Noterbart är att av de tre huvudsakliga frågor
som rådet arbetar med så finns inga direkta formuleringar som
berör demokrati.

Sara nämnde också ett antal exempel på IOP (Ideburet Offentligt
Partnerskap) som förvaltningen har tecknat eller håller på att
teckna med olika föreningar.

1. Förening i Fagersjö som genom IOP har fått i uppdrag att
vara jour på mötesplatsen.

2. Förening I Tallkrogen som ronderar i förvaltningens
lokaler

3. IOP på gång med Magelungens fiskevårdsförening, hålla
Magelungen ren.

4 IOP nyligen tecknad med Farsta församling, Stiftelsen
stora Sköndal och EAV om verksamheten "Himmel och
pannkaka".



IMI StockholmsV stad
Farsta stadsdelsnämnd
Demokrati-, integrations- och
föreningsrådet

Protokoll
2020-02-21
Sida 3 (4)

DIF-rådet undrade hur det ser ut i Farsta då det i vissa stadsdelar
finns utmaningar med familjer som inte vill ha sina barn i
förskolan. Förvaltningen berättade kort om STIS-projektet
(stärkt tidigt stöd) som handlar om att samla de offentliga
resurserna för att möta unga barnfamiljer. Öppen förskola 1

Fagersjö, förvaltningens farrnljestödsenhet, regionens
barnavårdscentral och mödravårdscentral med på detta. Tillfälle
för föräldrar att träffas samt möjlighet att där slussa vidare till
ordinarie förskolan.

DIF-rådet vill om möjligt gärna få statistik på detta uppdelat på
stadsdelsnivå. Har vi insatser på rätt ställe? Är det något som
stadsdelsmammoma kan Jobba med?

§ 4 Arbetet med nationella minoriteter, Hannes
Hellgren som jobbar med detta berättar vad det innebär
och vad förvaltningen gör.
Hannes visade en presentation om nationella minoriteter generellt
och mer specifikt om hur förvaltningen arbetar, bifogas
protokollet.

§ 5 Möte med föreningar under 2020? Hur utforma, var
och när?
Förvaltningen planerar ordna en föreläsning för stadsdelens
föreningar. Ett samarbete med Stockholmsidrotten där en
föreläsare besöker Farsta och berättar om barnkonventionen.
Datum som fungerar för föreläsaren är 22 apnl samt 13 maj,

DIP-rådet har som aktivitet i verksamhetsplanen att anordna ett
möte med föreningar i stadsdelsområdet. Förvaltningen ställde
frågan om DIF-rådet skulle vilja stå med som avsändare
genomföra föreningsmötet i samband med föreläsningen.

DIF-rådet är positiva och närvarande ledamöter föredrar 22 april.
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Rådet vill att det ska finnas något som är mer allmänt utöver
barnkonventionen, så att även de förenmgar som inte jobbar med
barn specifikt känner att de får ut något av det.

DIF-rådet vill stå som avsändare, Tomaj skickar ut datum för att
kolla med de som inte är med på mötet. Tomaj kollar med
föreläsaren om hen tycker att upplägget passar även för till
exempel pensionärsföreningarna. DIF-rådet vill ha en dialog med
tjänstepersoner om upplägg, mnehåll, plats etc.

§ 6 Övriga frågor

§ 7 Nästa sammanträde
Tas per mail. Medskick från Moa är att tiden inte behöver ligga
på fredagar.

5/5 samt 12/5 kl. 15 :45-17: 00 två alternativ.

§ Sammanträdet avslutas
Ordföranden avslutade sammanträdet.

Justerarnas signaturer
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